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 PERSTORPS KOMMUN 

 
Pensionärsrådet 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Datum för sammanträde 
2017-08-31 

 

   Utdragsbestyrkande 

    

    
 

 

Plats och tid Kommunförvaltningens sessionssal Karpen kl. 13.15 – 16.00 

Ledamöter 

 

 

 

 

 

 

 

Patrik Ströbeck, KS, ordförande 

Valter Johansson, PRO, vice ordförande 

Jenny Delén, SN §§ 18-26 (13.30-16.00) 

Torgny Lindau, SN 

Sonja Andersson, PRO 

Erik Skogh, PRO 

Gertie Lexén, PRO 

Sven Magnusson, SPF 

Erik Persson, SPF 

 

 

 

Övriga deltagande 
Engelinus den Braver, SPF  

Annelie Börjesdotter, socialchef §§ 17-20 

Patrik Wilhelmsson, verksamhetschef VO §§ 17-20 

Kjell Hedenström, samhällsbyggnadschef §§ 17-18 

Sahand Kousha, verksamhetschef arbetsmarknad §§ 17-21 

Arne Eliasson, badföreståndare §§ 20-22 

Anders Ivarsson, sekreterare 

 

Utses att justera 
Sven Magnusson, SPF 

 
Paragrafer 17-26 

 

 

 

 

 

Underskrifter Sekreterare  

 

 

  

   Anders Ivarsson 

 

 

 Ordförande  

 

 

  Patrik Ströbeck  

 Justerande  

 

 

  Sven Magnusson 
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KPR § 17 
 
 

Protokoll 
 
Protokoll från Pensionärsrådets sammanträde 2017-06-01 anmäldes. 

 

Pensionärsrådets beslut 
 

 Protokollet läggs till handlingarna. 

 _____ 
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 PERSTORPS KOMMUN 

 
Pensionärsrådet 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Datum för sammanträde 
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   Utdragsbestyrkande 

    

    
 

 
 
 
 
 
KPR § 18 
 
 

Från pensionärsföreningarna har följande inkommit: 

Matrådet 
 
 
Samhällsbyggnadschef Kjell Hedenström informerar kring matrådet, i 

kostchefens frånvaro. Nu efter sommaren har matråd planerats till 14 resp. 

19 september på Ybbåsen och Österbo. Pensionärsrådets ledamöter är 

välkomna att delta, om så önskas och det går bra för områdescheferna. Där 

diskuteras bl.a. matsedel, hur maten smakar, hur maten ser ut och hur den 

bör se ut. Det bör även föras servicesamtal med områdescheferna. Det finns 

önskemål om tydligare återkoppling av hur synpunkter tas om hand. 

 
 

Pensionärsrådets beslut 
 
Återkoppling från matråden önskas till nästa sammanträde. 

_____ 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutet skickas till 

Kostchefen 
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Pensionärsrådet 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
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   Utdragsbestyrkande 

    

    
 

 
 
 
 
 
KPR § 19 
 
 

Från pensionärsföreningarna har följande inkommit: 

Hemtjänsten, dels tidigare frågor dels information om vad 
brukarna kan förvänta sig samt om hemtagningsteam och statistik 
 
Annelie Börjesdotter redovisade att socialnämnden antagit nya riktlinjer 

för äldreomsorgen, där det tydligare framgår vad den enskilde brukaren 

kan förvänta sig. Social samvaro är en insats som i vissa fall beviljas, och 

i så fall utförs per vecka. Den går inte att ”spara” till ett längre 

sammanhängande tillfälle. Det går inte heller att byta den beviljade 

insatsen till något annat. Städning utförs normalt var tredje vecka, dock 

inte flyttstädning o dyl. För matdistribution och larm behöver den som 

fyllt 80  år ingen utredning för att få det beviljat, utan kan i princip 

anmäla det till kommunen. Tillsyn av husdjur sker inte i normalfallet, 

undantag kan ske vid tillfälliga sjukhusvistelser. Den tidigare insatsen 

”aktivitet” utförs inte längre på samma sätt som tidigare, utifrån synsättet 

att det man inte kan göra själv är vad hjälpen ska omfatta. Det är viktigt 

att personalen ser vad som behöver göras, och exempelvis fräschar upp 

och torkar av det som behövs. 

Uppföljningen av de beslut som fattats sker i form av 

genomförandeplanen. Den uppdateras löpande, men åtminstone varje 

halvår ska en översyn ske. 

Det finns fortfarande vissa problem med bemanning, och rekrytering av 

utbildad personal pågår. Det pågår även en översyn av organisationen, för 

att få färre som arbetar gentemot den enskilde brukaren. En 

bemanningspool planeras starta under hösten, för att få en tryggare 

försörjning av vikarier. Utbildningar för medarbetare planeras också, för 

att höja kompetensen, även med inslag av utbildningskontrakt och 

validering. Dagligen arbetar 24-25 undersköterskor i hemtjänstens 

dagpass, därtill kommer kvällar och nätter. 

Det finns olika system för hur elen betalas på Ybbåsen (som har egna 

mätare) och Österbo där elkostnaden ingår i hyran, detta kommer att ses 

över och kan även ha betydelse för vilken avgift man betalar.  

Perstorps kommun har haft ett hemtagningsteam som inrättades för ca 

fem år sedan. Det har inneburit att vårdplaneringen har skett i hemmet. 

Vid återkommande tillfällen har det varit problem  
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med kommunikation mellan kommun och region eller mellan olika 

personalkategorier i kommunen. Oavsett vilka insatser som beviljas så 

ska den som kommer hem från sjukhus ha rätt till en trygg och säker 

hemgång. Nu sker en översyn av hela hemtjänsten, och tanken är att 

starta ett vårdplaneringsteam för att stämma av vilken hjälp som kommer 

att behövas vid hemgången från sjukhus, och säkerställa ett gott 

mottagande. Samma vårdinsatser kan göras i det egna hemmet som på ett 

korttidsboende. 

Sjukresorna är ett regionalt ansvar. 

 
 

Pensionärsrådets beslut 

Informationen noteras. 

________ 
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Pensionärsrådet 
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KPR § 20 

 

Från pensionärsföreningarna har följande inkommit: 

Enkäten om trygghetsboendet 

 

En grupp med socialchefen som sammankallande diskuterar frågan 

utifrån ett uppdrag. En undersökning har gått ut genom Bobladet i 

juni-numret, och sammanställning av svaren pågår. Endast 50 svar 

har kommit in, där inte alla var seriösa. När gruppen fått sin 

sammanställning av svaren kommer ett antal förslag att tas fram för 

vidare politisk behandling. Bedömningen är att 20-25 lägenheter är 

vad som behövs. Det har diskuterats om placering ska ske i närheten 

av ett befintligt äldreboende. 

 

Pensionärsrådets beslut 

Informationen noteras. 

_________ 
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KPR § 21 

Från pensionärsföreningarna har följande inkommit: 

Nyetableringsläget och kommunens arbete 

 

Arbetsmarknadschefen Sahand Kousha presenterar sig och sitt 

arbete, som bland annat innefattar relationer med näringslivet. Det 

innebär att vara vägen in för företag och företagare, i syfte att 

vägleda för att underlätta etablering. Några företag har varit i 

kontakt under våren och sommaren för samtal kring etablering. 

Företagsfrukostar planeras till fyra tillfällen under hösten, där olika 

teman kommer att tas upp. Inledningsvis kommer kommunens 

arbete för att göra arbetslösa anställningsbara att tas upp. Det finns 

inom Familjen Helsingborg en funktion som arbetar med 

marknadsföring av regionen, inkl. Perstorps kommun. 

 

Pensionärsrådets beslut 

Informationen noteras. 

_________   
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KPR § 22 

Från pensionärsföreningarna har följande inkommit: 

Statistik för Ugglebadet 

 

Badchefen Arne Eliasson presenterar sig och arbetet med inom- och 

utomhusbad. För närvarande pågår bygget av ny sporthall, vilket 

även påverkar badet och gymmet. Från vecka 38 beräknas badet 

kunna öppnas igen. Frågan om subventionering av badet och 

statistik för besöken på badet har tagits upp, under 2016 var det ca 

1000 besök av pensionärer på badet. En del pensionärer tränar på 

gymmet, vilket uppgår till 200-220 besök om året. Pensionärer har 

ett särskilt pris mellan kl 06-16. Det kostar 25 kronor per bad vid 

enstaka besök, eller 200 kronor för säsongen (35 sådana kort såldes 

i fjol). En översyn planeras inför nästa år.  

Badsäsongen 2017 har varit dålig, med en dålig sommar. 

I augusti 2018 beräknas den nya hallen stå klar, då kommer det 

även att finnas WiFi. 

 

Pensionärsrådets beslut 

Informationen noteras. 

_________   
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KPR § 23 

Från pensionärsföreningarna har följande inkommit: 

Underhåll av bänkar 

 

Driftsingenjör Håkan Eriksson instämmer i att många bänkar är i 

dåligt skick, och meddelar att de kommer att repareras och bytas 

under hösten. 

 

Pensionärsrådets beslut 

Informationen noteras. 

_________  

 

Beslutet skickas till 

Tekniska kontoret 
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KPR § 24 

Från pensionärsföreningarna har följande inkommit: 

Information till kommuninvånarna 

 

Kommunikatör Stefan Franzén har fått förhinder att medverka, och 

lämnar istället en skriftlig redogörelse.    /. 

 

Pensionärsrådets beslut 

Informationen noteras. 

_________   
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KPR § 25 
 

Information från nämnder och styrelser  

Kommunstyrelsen 

Första mötet efter sommaren hålls till veckan. Lägenheterna i nybygget är 

nu ute till uthyrning hos Perstorps bostäder. Ett integrationsprojekt är på 

gång, där bostadsbolaget är involverat, med inslag av lärlingsplatser. I 

Fjärrvärmebolaget vill Eon sälja sin ägarandel (50%), och kommunen 

kommer att behöva ta ställning till hur frågan ska hanteras.   

Socialnämnden 

Halvårsbokslutet innebär en god ekonomisk prognos. För närvarande går 

det ekonomiska biståndet med plus. Det finns många i kommunen som är 

skuldsatta, och ett samarbete med Kronofogdemyndigheten har etablerats 

med bl.a. en obligatorisk kurs för skuldsatta ungdomar. Ensamkommande 

flyktingbarn är 59 stycken, men HVB-boendet vid hotellet har avvecklats. 

Det kommer nu inte nya barn. Migrationsverket placerar inte några 

personer här, men det kommer ändå hit personer som flyttar hit spontant. 

Det diskuteras hur det ser ut med trångboddhet, vilket är en faktor som 

riskerar ge dåliga skolresultat. Christel Nordin är ny områdeschef på 

Österbo. Perstorp har 12,9% arbetslöshet. Hemtjänsten har visat betydligt 

bättre siffror än tidigare vad gäller tid hos brukaren i hemmet, med 61% 

direkt brukartid.  

 

Perstorps Näringslivs AB 
Ser över möjligheterna för en möjlig arrendator av hotellet. Bolaget ser 

även över omfattningen av renovering samt hur hotellet ska nyttjas.  

________ 
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KPR § 26 
 

Övrigt 

Erik Skogh tog upp ordningen i stadsparken och efterlyser mer polisiär 

närvaro för att stävja fylleri. 

________ 
 
Beslutet skickas till 
Polisen, Perstorp 


